
 

У К Р А Ї Н А  

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 
Постійна комісія з питань охорони здоров'я, праці, соціального  

захисту населення та підтримки учасників АТО і членів їх сімей 
  

 

ПРОТОКОЛ № 30 

засідання постійної комісії   

14 травня   2025 року                                                   м. Чернівці  

15.00 год., каб. 301 

 

Загальний склад постійної комісії – 11 депутатів. 

Присутні: Шкробанець Ігор Дмитрович, Маковійчук Ірина Омелянівна, 

Левицька Анжела Петрівна, Гнатюк Михайло Георгійович, Цинтар Тетяна 

Петрівна, Домбровський Дмитро Борисович, Єленєв Володимир 

Володимирович, Федорук Олександр Степанович, Каланча Анжеліка 

Володимирівна. 
 

Відсутні: Кобевко Ольга Петрівна, Пуздряк Андрій Васильович. 

 

Запрошені: 

1. Забавська Олена Василівна –  т.в.о. директора Департаменту 

соціального захисту населення обласної державної адміністрації (обласної 

військової адміністрації). 

2. Парасківа Мирослав Степанович – директор Чернівецького 

геріатричного пансіонату. 

3. Тодоріко Анатолій Валентинович – в.о. директора Магальського 

дитячого будинку-інтернату. 

4. Харина Микола Ярославович  – директор Нижньо-Станівецького 

психоневрологічного будинку-інтернату. 

5. Олар  Юрій Васильович  – директор Петричанського 

психоневрологічного будинку-інтернату. 

6. Бабіцький Сергій Анатолійович – заступник начальника відділу 

юридичної та кадрової роботи виконавчого апарату обласної ради. 
 

ПРОЄКТ ПОРЯДКУ ДЕННОГО 

1. Звіт керівника Чернівецького геріатричного пансіонату за 2024 рік. 

2. Звіт керівника Магальського дитячого будинку-інтернату за 2024 рік. 

3. Звіт керівника Нижньо-Станівецького психоневрологічного 

будинку-інтернату за 2024 рік. 



4. Звіт керівника Петричанського психоневрологічного будинку-

інтернату за 2024 рік. 

5. Про розгляд проєкту рішення «Про хід виконання у 2024 році 

Регіональної програми організації соціальної роботи та надання соціальних 

послуг в Чернівецькій області на 2022-2026 роки». 

6. Про розгляд проєкту рішення «Про виконання Комплексної 

програми підтримки та інтеграції внутрішньо переміщених осіб, інших 

постраждалих від війни на 2024 рік».  

7. Про розгляд заяви генерального директора обласного комунального 

некомерційного підприємства «Чернівецький обласний наркологічний 

диспансер» Самсонюка Віктора Олексійовича  від 24.04.2025 року щодо 

продовження трудових відносин. 

8. Про розгляд заяви генерального директора обласного комунального 

некомерційного підприємства «Буковинський клінічний онкологічний центр»  

Малишевського  Ігоря Олександровича від 30.04.2025 року щодо продовження 

трудових відносин. 

9. Про розгляд заяви генерального директора обласного комунального 

некомерційного підприємства «Чернівецький обласний клінічний 

кардіологічний центр» Маковійчук Ірини Омелянівни від 24.04.2025 року щодо 

продовження трудових відносин. 

10. Про розгляд звернення Закарпатської обласної ради щодо 

забезпечення гідної заробітної плати працівникам надавачів соціальних послуг 

комунального сектору. 

Пропозиції до порядку денного: 

Член комісії Федорук Олександр Степанович запропонував включити до 

порядку денного питання: 

Про розгляд заяви генерального директора комунального 

некомерційного підприємства «Чернівецький обласний центр крові» Каланчі 

Анжеліки Володимирівни  від 01.05.2025 року щодо продовження трудових 

відносин. 

Результати голосування: Шкробанець І.Д. – «за» 

          Маковійчук І.О. – «за»     

                                  Левицька А.П. – «за» 

          Гнатюк М.Г. – «за» 

          Домбровський Д.Б. – «за» 

          Єленєв В.В. – «за» 

          Федорук О.С. – «за» 

                                 Цинтар Т.П. – «за». 

 

Каланча Анжеліка Володимирівна заявила про конфлікт інтересів та не 

брала участь у голосуванні. 

 

 

 

 



 
ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Звіт керівника Чернівецького геріатричного пансіонату за 2024 рік. 

2. Звіт керівника Магальського дитячого будинку-інтернату за 2024 рік. 

3. Звіт керівника Нижньо-Станівецького психоневрологічного 

будинку-інтернату за 2024 рік. 

4. Звіт керівника Петричанського психоневрологічного будинку-

інтернату за 2024 рік. 

5. Про розгляд проєкту рішення «Про хід виконання у 2024 році 

Регіональної програми організації соціальної роботи та надання соціальних 

послуг в Чернівецькій області на 2022-2026 роки». 

6. Про розгляд проєкту рішення «Про виконання Комплексної 

програми підтримки та інтеграції внутрішньо переміщених осіб, інших 

постраждалих від війни на 2024 рік».  

7. Про розгляд заяви генерального директора обласного комунального 

некомерційного підприємства «Чернівецький обласний наркологічний 

диспансер» Самсонюка Віктора Олексійовича  від 24.04.2025 року щодо 

продовження трудових відносин. 

8. Про розгляд заяви генерального директора обласного комунального 

некомерційного підприємства «Буковинський клінічний онкологічний центр»  

Малишевського  Ігоря Олександровича від 30.04.2025 року щодо продовження 

трудових відносин. 

9. Про розгляд заяви генерального директора обласного комунального 

некомерційного підприємства «Чернівецький обласний клінічний 

кардіологічний центр» Маковійчук Ірини Омелянівни від 24.04.2025 року щодо 

продовження трудових відносин. 

10. Про розгляд звернення Закарпатської обласної ради щодо 

забезпечення гідної заробітної плати працівникам надавачів соціальних послуг 

комунального сектору 

11. Про розгляд заяви генерального директора комунального 

некомерційного підприємства «Чернівецький обласний центр крові» Каланчі 

Анжеліки Володимирівни  від 01.05.2025 року щодо продовження трудових 

відносин. 

 

1. Слухали:  Звіт керівника Чернівецького геріатричного пансіонату 

за 2024 рік. 

          Інформує: Парасківа Мирослав Степанович – директор 

Чернівецького геріатричного пансіонату. 

Виступили:  

                                 Вирішили:  
Висновок постійної комісії додається.  

Результати голосування: Шкробанець І.Д. – «за» 

          Маковійчук І.О. – «за»     

                                  Левицька А.П. – «за» 



          Гнатюк М.Г. – «за» 

          Домбровський Д.Б. – «за» 

          Єленєв В.В. – «за» 

          Федорук О.С. – «за» 

                                 Цинтар Т.П. – «за» 

         Каланча А.В. – «за». 

2. Слухали: Звіт керівника Магальського дитячого будинку-інтернату 

за 2024 рік. 

Інформує: Тодоріко Анатолій Валентинович – в.о. директора 

Магальського дитячого будинку-інтернату. 

Виступили: Левицька А.П. 

  Вирішили:  
Висновок постійної комісії додається.  

Результати голосування: Шкробанець І.Д. – «за» 

          Маковійчук І.О. – «за»     

                                  Левицька А.П. – «за» 

          Гнатюк М.Г. – «за» 

          Домбровський Д.Б. – «за» 

          Єленєв В.В. – «за» 

          Федорук О.С. – «за» 

                                 Цинтар Т.П. – «за» 

                                 Каланча А.В. – «за». 

3. Слухали: Звіт керівника Нижньо-Станівецького 

психоневрологічного будинку-інтернату за 2024 рік. 

Інформує: Харина Микола Ярославович  – директор Нижньо-

Станівецького психоневрологічного будинку-інтернату. 

Виступили: Левицька А.П. 

  Вирішили:  

Висновок постійної комісії додається.  

        Результати голосування: Шкробанець І.Д. – «за» 

                  Маковійчук І.О. – «за»    

                                  Левицька А.П. – «за» 

                  Гнатюк М.Г. – «за» 

                  Домбровський Д.Б. – «за» 

                  Єленєв В.В. – «за» 

                  Федорук О.С. – «за» 

                                         Цинтар Т.П. – «за» 

                                         Каланча А.В. – «за». 
 

 

4. Слухали: Звіт керівника Петричанського психоневрологічного 

будинку-інтернату за 2024 рік. 

Інформує: Олар  Юрій Васильович – директор Петричанського 

психоневрологічного будинку-інтернату. 
 

Виступили: Левицька А.П., Шкробанець І.Д. 



Вирішили:  

Підтримати звернення Олара Юрія Васильовича про виділення коштів у 

розмірі 1272876 грн га ремонт теплотраси до опалювального сезону 2025-2026 

років. 

Висновок постійної комісії додається.  

Результати голосування:  Шкробанець І.Д. – «за» 

           Маковійчук І.О. – «за»     

                                   Левицька А.П. – «за» 

           Гнатюк М.Г. – «за» 

           Домбровський Д.Б. – «за» 

           Єленєв В.В. – «за» 

           Федорук О.С. – «за» 

                                  Цинтар Т.П. – «за». 

                                  Каланча А.В. – «за». 
 

5. Слухали:   Про розгляд проєкту рішення «Про хід виконання у 2024 році 

Регіональної програми організації соціальної роботи та надання соціальних 

послуг в Чернівецькій області на 2022-2026 роки». 

   Інформує: Забавська Олена Василівна –  т.в.о. директора Департаменту 

соціального захисту населення обласної державної адміністрації (обласної 

військової адміністрації). 

Виступили: 

Вирішили:  

 Висновок постійної комісії додається.  

 Результати голосування:        Шкробанець І.Д. – «за» 

                  Маковійчук І.О. – «за»    

                                  Левицька А.П. – «за» 

                  Гнатюк М.Г. – «за» 

                  Домбровський Д.Б. – «за» 

                  Єленєв В.В. – «за» 

                  Федорук О.С. – «за» 

                                         Цинтар Т.П. – «за» 

                                         Каланча А.В. – «за». 

 

6. Слухали:   Про розгляд проєкту рішення «Про виконання Комплексної 

програми підтримки та інтеграції внутрішньо переміщених осіб, інших 

постраждалих від війни на 2024 рік».  

   Інформує: Забавська Олена Василівна –  т.в.о. директора Департаменту 

соціального захисту населення обласної державної адміністрації (обласної 

військової адміністрації). 

Виступили: 

Вирішили:  

 Висновок постійної комісії додається.  

 Результати голосування:        Шкробанець І.Д. – «за» 



                  Маковійчук І.О. – «за»    

                                  Левицька А.П. – «за» 

                  Гнатюк М.Г. – «за» 

                  Домбровський Д.Б. – «за» 

                  Єленєв В.В. – «за» 

                  Федорук О.С. – «за» 

                                         Цинтар Т.П. – «за» 

                                         Каланча А.В. – «за». 
 

7. Слухали:   Про розгляд заяви генерального директора обласного 

комунального некомерційного підприємства «Чернівецький обласний 

наркологічний диспансер» Самсонюка Віктора Олексійовича  від 24.04.2025 

року щодо продовження трудових відносин.  

Інформує: Бабіцький Сергій Анатолійович – заступник начальника 

відділу юридичної та кадрової роботи виконавчого апарату обласної ради. 

       Вирішили:  

 Висновок постійної комісії додається.  

 Результати голосування:        Шкробанець І.Д. – «за» 

                  Маковійчук І.О. – «за»    

                                  Левицька А.П. – «за» 

                  Гнатюк М.Г. – «за» 

                  Домбровський Д.Б. – «за» 

                  Єленєв В.В. – «за» 

                  Федорук О.С. – «за» 

                                         Цинтар Т.П. – «за» 

                                         Каланча А.В. – «за». 
 

8. Слухали:   Про розгляд заяви генерального директора обласного 

комунального некомерційного підприємства «Буковинський клінічний 

онкологічний центр»  Малишевського  Ігоря Олександровича від 30.04.2025 

року щодо продовження трудових відносин. 

Інформує: Бабіцький Сергій Анатолійович – заступник начальника 

відділу юридичної та кадрової роботи виконавчого апарату обласної ради. 

Виступили: Левицька А.П. 

Вирішили:  

 Висновок постійної комісії додається.  

 Результати голосування:        Шкробанець І.Д. – «за» 

                  Маковійчук І.О. – «за»    

                                  Левицька А.П. – «за» 

                  Гнатюк М.Г. – «за» 

                  Домбровський Д.Б. – «за» 

                  Єленєв В.В. – «за» 

                  Федорук О.С. – «за» 

                                         Цинтар Т.П. – «за» 

                                         Каланча А.В. – «за». 



                             

9. Слухали:   Про розгляд заяви генерального директора обласного 

комунального некомерційного підприємства «Чернівецький обласний клінічний 

кардіологічний центр» Маковійчук Ірини Омелянівни від 24.04.2025 року щодо 

продовження трудових відносин. 

Інформує: Бабіцький Сергій Анатолійович – заступник начальника 

відділу юридичної та кадрової роботи виконавчого апарату обласної ради. 

     Виступили: 

Вирішили:  

 Висновок постійної комісії додається.  

 Результати голосування:        Шкробанець І.Д. – «за» 

                  Каланча А.В. – «за». 

        Левицька А.П. – «за» 

                  Гнатюк М.Г. – «за» 

                  Домбровський Д.Б. – «за» 

                  Єленєв В.В. – «за» 

                  Федорук О.С. – «за» 

                                         Цинтар Т.П. – «за». 

Маковійчук Ірина Омелянівна заявила про конфлікт інтересів та не брала 

участь у голосуванні. 

 

10.  Слухали:   Про розгляд звернення Закарпатської обласної ради щодо 

забезпечення гідної заробітної плати працівникам надавачів соціальних послуг 

комунального сектору 

Інформує: Шкробанець Ігор Дмитрович – голова постійної комісії 

з питань охорони здоров'я, праці, соціального захисту населення та підтримки 

учасників АТО і членів їх сімей. 

Вирішили:  

 Висновок постійної комісії додається.  

 Результати голосування:        Шкробанець І.Д. – «за» 

                  Маковійчук І.О. – «за»    

                                  Левицька А.П. – «за» 

                  Гнатюк М.Г. – «за» 

                  Домбровський Д.Б. – «за» 

                  Єленєв В.В. – «за» 

                  Федорук О.С. – «за» 

                                         Цинтар Т.П. – «за». 

                                         Каланча А.В. – «за». 

 

11.  Слухали:   Про розгляд заяви генерального директора комунального 

некомерційного підприємства «Чернівецький обласний центр крові» Каланчі 

Анжеліки Володимирівни  від 01.05.2025 року щодо продовження трудових 

відносин. 



Інформує: Бабіцький Сергій Анатолійович – заступник начальника 

відділу юридичної та кадрової роботи виконавчого апарату обласної ради. 

Вирішили:  

 Висновок постійної комісії додається.  

 Результати голосування:        Шкробанець І.Д. – «за» 

                  Маковійчук І.О. – «за»    

                                  Левицька А.П. – «за» 

                  Гнатюк М.Г. – «за» 

                  Домбровський Д.Б. – «за» 

                  Єленєв В.В. – «за» 

                  Федорук О.С. – «за» 

                                         Цинтар Т.П. – «за». 

Каланча Анжеліка Володимирівна заявила про конфлікт інтересів та не брала 

участь у голосуванні. 

 

 

 

Голова  

постійної комісії                                                                  Ігор ШКРОБАНЕЦЬ 

 

 

Секретар  

постійної комісії                                                                  Анжеліка КАЛАНЧА 

  



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 
Постійна комісія з питань охорони здоров'я, праці, 

соціального захисту населення та підтримки учасників 

АТО і членів їх сімей  

ВИСНОВОК 
 

14 травня  2025 р.        м. Чернівці 
 

Звіт керівника Чернівецького  

геріатричного пансіонату за 2024 рік 

 

  

Заслухавши та обговоривши звіт директора Чернівецького геріатричного 

пансіонату  Парасківи Мирослава Степановича за 2024рік, постійна комісія 

 
 

ВИРІШИЛА: 

Звіт директора Чернівецького геріатричного пансіонату  Парасківи 

Мирослава Степановича за 2024 рік взяти до уваги. 

 

 

 
 

Голова постійної комісії                                                 Ігор ШКРОБАНЕЦЬ 

  



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 
Постійна комісія з питань охорони здоров'я, праці, 

соціального захисту населення та підтримки учасників 

АТО і членів їх сімей  

ВИСНОВОК 
 

14 травня  2025 р.        м. Чернівці 
 

Звіт керівника Магальського дитячого 

будинку-інтернату за 2024 рік 

 

  

Заслухавши та обговоривши звіт в.о. директора Магальського дитячого 

будинку-інтернату  Тодоріко Анатолія Валентиновича за 2024рік, постійна 

комісія 

 
 

ВИРІШИЛА: 

Звіт в.о. директора Магальського дитячого будинку-інтернату Тодоріко 

Анатолія Валентиновича за 2024 рік взяти до уваги. 
    
 
 

Голова постійної комісії                                             Ігор ШКРОБАНЕЦЬ 

  



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 
Постійна комісія з питань охорони здоров'я, праці, 

соціального захисту населення та підтримки учасників 

АТО і членів їх сімей  

ВИСНОВОК 
 

14 травня  2025 р.        м. Чернівці 
 

Звіт керівника Нижньо-Станівецького 

психоневрологічного будинку-інтернату 

за 2024 рік 

 

  

Заслухавши та обговоривши звіт директора Нижньо-Станівецького 

психоневрологічного будинку-інтернату Харини Миколи Ярославовича за 

2024рік, постійна комісія 

 
 

ВИРІШИЛА: 

Звіт директора Нижньо-Станівецького психоневрологічного будинку-

інтернату Харини Миколи Ярославовича за 2024 рік взяти до уваги. 

 

 
 

Голова постійної комісії                                                     Ігор ШКРОБАНЕЦЬ 

  



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 
Постійна комісія з питань охорони здоров'я, праці, 

соціального захисту населення та підтримки учасників 

АТО і членів їх сімей  

ВИСНОВОК 
 

14 травня  2025 р.        м. Чернівці 
 

Звіт керівника Петричанського 

психоневрологічного будинку-

інтернату за 2024 рік 

 

  

Заслухавши та обговоривши звіт директора Петричанського 

психоневрологічного будинку-інтернату за 2024рік Олара  Юрія Васильовича, 

постійна комісія 

 
 

ВИРІШИЛА: 

Звіт директора Петричанського психоневрологічного будинку-інтернату 

Олара  Юрія Васильовича за 2024рік  взяти до уваги. 
 

 

Голова постійної комісії                                              Ігор ШКРОБАНЕЦЬ 

  



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 
Постійна комісія з питань охорони здоров'я, праці, 

соціального захисту населення та підтримки учасників 

АТО і членів їх сімей  

ВИСНОВОК 
 

14 травня 2025 р. м. Чернівці 

 

Про розгляд проєкту рішення «Про 

хід виконання у 2024 році 

Регіональної програми організації 

соціальної роботи та надання 

соціальних послуг в Чернівецькій 

області на 2022-2026 роки» 

 

 

Заслухавши та обговоривши інформацію т.в.о. директора Департаменту 

соціального захисту населення обласної державної адміністрації (обласної 

військової адміністрації) Олени ЗАБАВСЬКОЇ про хід виконання у 2024 році 

Регіональної програми організації соціальної роботи та надання соціальних 

послуг в Чернівецькій області на 2022-2026 роки, постійна комісія 

 

ВИРІШИЛА: 

 

1. Інформацію про хід виконання у 2024 році Регіональної програми 

організації соціальної роботи та надання соціальних послуг в Чернівецькій 

області на 2022-2026 роки взяти до відома. 

2. Погодити та рекомендувати проєкт рішення «Про хід виконання у 2024 

році Регіональної програми організації соціальної роботи та надання соціальних 

послуг в Чернівецькій області на 2022-2026 роки» до розгляду на сесії обласної 

ради. 

 
 

Голова постійної комісії                                                   Ігор ШКРОБАНЕЦЬ 
 

  



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 
Постійна комісія з питань охорони здоров'я, праці, 

соціального захисту населення та підтримки учасників 

АТО і членів їх сімей  

ВИСНОВОК 
 

14 травня 2025 р. м. Чернівці 

 

Про розгляд проєкту рішення «Про 

виконання Комплексної програми 

підтримки та інтеграції внутрішньо 

переміщених осіб, інших 

постраждалих від війни на 2024 рік» 

 

 

Заслухавши та обговоривши інформацію т.в.о. директора Департаменту 

соціального захисту населення обласної державної адміністрації (обласної 

військової адміністрації) Олени ЗАБАВСЬКОЇ про виконання Комплексної 

програми підтримки та інтеграції внутрішньо переміщених осіб, інших 

постраждалих від війни на 2024 рік, постійна комісія 

 

ВИРІШИЛА: 

 

1. Інформацію про виконання Комплексної програми підтримки та 

інтеграції внутрішньо переміщених осіб, інших постраждалих від війни на       

2024 рік взяти до відома. 

2. Погодити та рекомендувати проєкт рішення «Про виконання 

Комплексної програми підтримки та інтеграції внутрішньо переміщених осіб, 

інших постраждалих від війни на 2024 рік» до розгляду на сесії обласної ради. 

 
 

 

Голова  

постійної комісії                                                             Ігор ШКРОБАНЕЦЬ 
 

  



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 
Постійна комісія з питань охорони здоров'я, праці, 

соціального захисту населення та підтримки учасників 

АТО і членів їх сімей  

ВИСНОВОК 
 

14 травня 2025 р. м. Чернівці 

 

Про розгляд заяви генерального 

директора обласного комунального 

некомерційного підприємства 

«Чернівецький обласний 

наркологічний диспансер»  

Самсонюка Віктора Олексійовича від 

24.04.2025 року щодо продовження 

трудових відносин 

 

 

Розглянувши та обговоривши заяву генерального директора обласного 

комунального некомерційного підприємства «Чернівецький обласний 

наркологічний диспансер»  Самсонюка Віктора Олексійовича від 24.04.2025 

року  щодо продовження трудових відносин шляхом укладання з 

нею контракту на новий термін, керуючись статтею 16 Закону України «Основи 

законодавства України про охорону здоров’я», постановою Кабінету Міністрів 

України від 21.08.2019 № 792, комісія  

ВИРІШИЛА: 

Рекомендувати голові Чернівецької обласної ради продовжити трудові 

відносини з генеральним директором обласного комунального некомерційного 

підприємства «Чернівецький обласний наркологічний диспансер»  Самсонюком 

Віктором Олексійовичем  шляхом укладання контракту строком на 5 років.  
 

 

Голова  

постійної комісії                                                             Ігор ШКРОБАНЕЦЬ 
 

  



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 
Постійна комісія з питань охорони здоров'я, праці, 

соціального захисту населення та підтримки учасників 

АТО і членів їх сімей  

ВИСНОВОК 
 

14 травня 2025 р. м. Чернівці 

 

Про розгляд заяви генерального 

директора обласного комунального 

некомерційного підприємства 

«Буковинський клінічний 

онкологічний центр»  Малишевського 

 Ігоря Олександровича від 30.04.2025 

року щодо продовження трудових 

відносин 

 

 

Розглянувши та обговоривши заяву генерального директора обласного 

комунального некомерційного підприємства «Буковинський клінічний 

онкологічний центр»  Малишевського  Ігоря Олександровича від 30.04.2025 

року  щодо продовження трудових відносин шляхом укладання з ним контракту 

на новий термін, керуючись статтею 16 Закону України «Основи законодавства 

України про охорону здоров’я», постановою Кабінету Міністрів України від 

21.08.2019 № 792, комісія  

ВИРІШИЛА: 

Рекомендувати голові Чернівецької обласної ради продовжити трудові 

відносини з генеральним директором обласного комунального некомерційного 

підприємства «Буковинський клінічний онкологічний центр»  Малишевським 

Ігорем Олександровичем  шляхом укладання контракту строком на 5 років.  
 

 

Голова  

постійної комісії                                                             Ігор ШКРОБАНЕЦЬ 
 

  



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 
Постійна комісія з питань охорони здоров'я, праці, 

соціального захисту населення та підтримки учасників 

АТО і членів їх сімей  

ВИСНОВОК 
 

14 травня 2025 р.    м. Чернівці 

 

Про розгляд заяви генерального 

директора обласного комунального 

некомерційного підприємства 

«Чернівецький обласний клінічний 

кардіологічний центр»  Маковійчук 

Ірини Омелянівни від 24.04.2025 року 

щодо продовження трудових відносин 

 

Розглянувши та обговоривши заяву генерального директора обласного 

комунального некомерційного підприємства «Чернівецький обласний клінічний 

кардіологічний центр»  Маковійчук Ірини Омелянівни від 24.04.2025 року  

щодо продовження трудових відносин шляхом укладання з нею контракту на 

новий термін, керуючись статтею 16 Закону України «Основи законодавства 

України про охорону здоров’я», постановою Кабінету Міністрів України від 

21.08.2019           № 792, комісія  

 

ВИРІШИЛА: 

Рекомендувати голові Чернівецької обласної ради продовжити трудові 

відносини з генеральним директором обласного комунального некомерційного 

підприємства «Чернівецький клінічний кардіологічний центр» Маковійчук 

Іриною Омелянівною від 24.04.2025 року шляхом укладання контракту строком 

на 5 років.  
 

 

 

Голова  

постійної комісії                                                             Ігор ШКРОБАНЕЦЬ 

 

  



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 
Постійна комісія з питань охорони здоров'я, праці, 

соціального захисту населення та підтримки учасників 

АТО і членів їх сімей  

ВИСНОВОК 
 

 14 травня  2025 р.          м. Чернівці 

 

Про розгляд звернення депутатів 

Закарпатської обласної ради до 

Верховної Ради України та 

Кабінету Міністрів України щодо 

забезпечення гідної заробітної 

плати працівникам надавачів 

соціальних послуг комунального 

сектору 
 

Розглянувши та обговоривши рішення Закарпатської обласної ради від  

27 березня  2025 року № 1344 Про звернення депутатів Закарпатської обласної 

ради до Верховної Ради України та Кабінету Міністрів України щодо 

забезпечення гідної заробітної плати працівникам надавачів соціальних послуг 

комунального сектору, постійна комісія 

 

ВИРІШИЛА: 

 

Звернення депутатів Закарпатської обласної ради до Верховної Ради 

України та Кабінету Міністрів України щодо забезпечення гідної заробітної 

плати працівникам надавачів соціальних послуг комунального сектору взяти до 

уваги та підтримати. 

 

 
 

Голова постійної комісії                                                     Ігор ШКРОБАНЕЦЬ 

  



 

У К Р А Ї Н А 

ЧЕРНІВЕЦЬКА ОБЛАСНА РАДА 
Постійна комісія з питань охорони здоров'я, праці, 

соціального захисту населення та підтримки учасників 

АТО і членів їх сімей  

ВИСНОВОК 
 

14 травня 2025 р.    м. Чернівці 

 

Про розгляд заяви генерального 

директора комунального 

некомерційного підприємства 

«Чернівецький обласний центр служби 

крові»  Каланчі Анжеліки 

Володимирівни від 01.05.2025 року 

щодо продовження трудових відносин 

 

 

Розглянувши та обговоривши заяву генерального директора 

комунального некомерційного підприємства «Чернівецький обласний центр 

служби крові»  Каланчі Анжеліки Володимирівни від 01.05.2025 року  щодо 

продовження трудових відносин шляхом укладання з нею контракту на новий 

термін, керуючись статтею 16 Закону України «Основи законодавства України 

про охорону здоров’я», постановою Кабінету Міністрів України від 21.08.2019           

№ 792, комісія  

ВИРІШИЛА: 

Рекомендувати голові Чернівецької обласної ради продовжити трудові 

відносини з генеральним директором комунального некомерційного 

підприємства «Чернівецький обласний центр служби крові»  Каланчею 

Анжелікою Володимирівною від 01.05.2025 року шляхом укладання контракту 

строком на      5 років.  
 

 

Голова  

постійної комісії                                                             Ігор ШКРОБАНЕЦЬ 
 

 


